
Protokoll
F-teknologsektionens styrelsemöte

Måndagen den tjugosjätte november

Närvarande: Ordförande Erik Halvordsson
Vice ordförande Jens Andersson
Kassör Magnus Jonsson
Sekreterare Per Jacobsson
DP-överste Sta�an Sahlin
Sexmästare Amanda Lindeman
SNF-ordförande Elisabeth Tengborn
Farm-ordförande Charlotte Rosslind

Adjungerade: Jesper och Erika från KS

�1 Mötets öppnande
Ordförande förklarade mötet öppnat.

�2 Jesper och Erika
Jesper och Erika frågade om styret funderat på vem som skall bli ny vice dekanus och �ck svaret att
SNF skulle tala med Peter Apell. De förhörde sig lite om styrets mål och olika projekt angående
studieplatser och stadgar. Den nuvarande strukturen på föreningar på sektionen diskuterades
eftersom det �nns ett förslag i FUM om att ändra om lite. En ny proinspektor på kåren skall utses
och KS ville ha förslag på lämpliga kandidater och det �ck de.
KS önskade god jul och världsvane Erik förklarade att man inte får säga tack detsamma, så styret
sa god jul.

�3 Information från utskott och kommittéer
Elisabeth berättade att det är en kille som hävdar att han bör slippa betala sin städskuld, men
styret tycker inte det.
VG (Elisabeth): I VG har det diskuterats hur studenter skall rekryteras till utbildningen. Styret
tyckte att det är dåligt att ge studenter som hjälper till med t.ex. rekrytering betalt i högskolepoäng
och Elisabeth skulle ta upp det med VG. Elisabeth skulle också gå igenom vilka områden i MC2
studenterna bör ha tillgång till.

�4 Sektionsmöte
Det diskuterades hur diskussionen på sektionsmötet skulle läggas upp.

�5 Övrigt
Beslutet togs att sektionen skall ska�a en egen sektionshemsida. Det diskuterades också hur en-
gagemang i sektionen skall belönas.
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�6 Mötets avslutande
Ordförande förklarade mötet avslutat.

Per Jacobsson
Sekreterare

Justeras

Erik Halvordsson
Ordförande
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